
Brusel přišel za vámi! Neutečete! Zaprodaní
politici vám dali k Vánocům: Elektřina a plyn
se zvednou o 50-70%, inflační ceny zboží a
potravin o 8%. Zatím. A bude hůř
- CZ24 News | 14. prosince 2021

EU: Také jste rádi, že jsme v Evropské unii? Vyrábíme levnou elektřinu, máme jí přebytek, ale
českým občanům ji prodáváme za německé ceny, protože platíme jejich zelený magorismus? A co
plyn? Můžeme ho mít za třetinu ceny, ale díky sankcím USA a zablokování plynu (Nord Stream II) k
nám platíme o 100% dokonce dráž? A máme platit výpalné Ukrajině, protože jsou prý chudí?

Děkujeme i USA, jak se o nás tak dojemně sankcemi starají. Fakt, ale fakt se budeme mít díky
Babišovi a západu líp…

Takže nyní v datech, číslech a důkazech

Lednová inflace překročí podle člena bankovní rady České národní banky (ČNB) Tomáše
Holuba téměř jistě sedm procent, jde podle něj o optimistický odhad.

(Malá informace: Československá měnová reforma za Antonína Zápotockého z roku 1953 byla
měnová reforma československé koruny provedená 1. června 1953, kterou se tehdejší komunistická
vláda snažila dosáhnout znehodnocení měny, vypořádat se s přídělovým systémem, zastavit černý trh
a také snížit poměr poptávky vůči chudé poválečné nabídce. A víte, co je vysoká inflace? Totéž, pouze
rozložené v čase několika měsíců a let, zatímco komunisti tu odělali ze dne na den. Tolik na
vysvětlenou. Prostě jsme díky Evropské unii, rozhazování peněz Babišem a Schillerovou v kýbli (v
poválečných létech 1953), o strategii Evropské banky ani nemluvě!

 

 

Leden označil Holub za důležitý, protože firmy a obchodníci dělají nové ceníky. “Teď už je
téměř jisté, že inflace přeleze sedmiprocentní úroveň. Jak vysoko se nad tu sedmičku dostane, to já
momentálně si ani netroufám odhadnout,” uvedl.

Emisní povolenky mají ze zhruba 20 procent vliv na ceny energií, prohlásil Havlíček. “Podle
posledních informací, které jsme ráno komunikovali se společností ČEZ, by elektřina mohla v příštím
roce stoupnout o 30 až 50 procent a plyn o 50 až 70 procent,” uvedl vicepremiér.
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Opět díky EU, Bruselu a Německu. A covid byla zástěrka. Také jste nadšení, že jsme v EU?

 

 Cena elektřiny

Výrazně to zdražují tolik skloňované emisní povolenky, s nimiž se teď ve světě obchoduje a jsou
předmětem spekulací.  Hynek Beran nedávno mluvil o tom, že s nimi obchodují třeba i americké
penzijní fondy. Proč má český člověk, který živoří, sponzorovat bohatého amerického důchodce? 
Varovné také je, že není možné dobrat se k tomu, kdo všechno povolenky vlastní. Ani poslanci
Evropského parlamentu to nebyli v Bruselu schopni zjistit.

 

 Šílené: další zadlužení nejen státu!

Zájem o hypotéky se v listopadu opět zvýšil, a to navzdory postupnému růstu úrokových sazeb.
Banky a stavební spořitelny v listopadu poskytly hypotéky za 46,2 miliardy korun, což je o téměř
šest miliard více než v říjnu.

 Evropa je před zhroucením a neví, kudy kam!

FRANKFURT, 30. listopadu (Reuters) – Evropská centrální banka bude pravděpodobně pokračovat v
nákupech dluhopisů až do roku 2022, aby podpořila ekonomiku bloku, a mohla by dokonce obnovit
nouzové nákupy dluhopisů po jejich skončení v březnu, řekl viceprezident ECB Luis de Guindos
francouzskému listu Les Echos. (A šílená čísla: v důsledku toho budou nákupy dluhopisů v rámci
programu nouzových nákupů v rámci pandemie (PEPP) v hodnotě 1,85 bilionu eur ukončeny příští
rok v březnu, ale ECB bude schéma zablokovat pro případ, že bude znovu potřeba.) “Víceprezident
ECB oznámil, že čisté nákupy (v rámci nouzového programu) skončí v březnu. V případě potřeby by
ale mohly být obnoveny,” dodal de Guindos.

1. Úroveň likvidity akumulované státními dluhopisy eurozóny je ve srovnání s historickými standardy
poměrně vysoká (celkově se blíží 600 miliardám EUR oproti úrovni před Covidem v oblasti 250
miliard EUR) a

2. A další chlácholení: prý zlepšený makroobraz vedl některé země k revizi letošních schodků
oproti původním projekcím směrem dolů (v některých případech na pozadí nižších výdajů, než se
předpokládalo, a vyšších daňových příjmů, než se prý očekávalo. Skutečně?). Některé země,
například Německo, již proto oznámily mírnou revizi svého plánovaného financování ve čtvrtém
čtvrtletí směrem dolů. Očekává se, že při současném měsíčním tempu budou nákupy PEPP na konci
roku blízko 70 miliard EUR, což by znamenalo, že pro 1. čtvrtletí 2022 by bylo k dispozici zhruba 240
miliard EUR, což ukazuje na zhruba 480 miliard EUR v celkové palebné síle QE (spolu s APP 20 mld.
EUR při současném tempu) na celý rok 2022. Mezi periferními zeměmi se zdá, že čistá emise
pravděpodobně výrazněji klesne v případě Itálie, zatímco mezi zeměmi jádra a semi-jádra by měla
výrazněji klesnout v případě Nizozemska, Rakouska, Belgie a Irska. Francie by si měla udržet
relativně vysoké tempo dluhového financování MLT i přes nižší deficit, zatímco současné projekce
německého dluhu mohou být po nedávných volbách a s ohledem na očekávané sestavení
nové vlády revidovány!

Doplnění: proto očekávám a mělo by být samozřejmostí zvednutí sazby o 1% dalším kolem ochlazení
ekonomiky do doby, než nová vláda seškrtá šílené výdaje. Teda, slíbila to a pak už by ČNB zasahovat
nemusela! Takže buď to, nebo ono. Oboje najednou by bylo opačně špatně jako v roce 1996. Ale za
Schillerovou budeme trpět.
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Takže shrnuto: pokud bychom byli samostatní (hypoteticky bez vydírání Německem a Bruselem) a
nedostávali bychom platby z Bruselu a neposílali platby do Bruselu, naše životní úroveň by se zvedla
2-3x, protože bychom nakupovali levné energie, mohli bychom vyvážet do celého světa, aniž bychom
platili jako dnes výpalné Bruselu (kdo to ví?) a proto zvolejme s radostí, že jsme v té zářné EU
třikrát: urá, urá, urá!

P.S. A šílené zadlužení Babišem a Schillerovou není z důvodu covidu, ale nešetření, rozhazování
peněz a stavění administrativních budov, kam stát uklává desetitisíce zaměstnanců, které nemá kam
dát a šli by na pracák! V Praze už vyrostly sta administrativních budov na odkládání zbytečných
flákačů, zatímco údajně nejsou lidi na práci. I turecké hospodaření bledne závistí a komunisti zírají s
ústy dokořán. Je rok 2021.
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